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Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Csévharaszt Község Polgármesteri Hivatal Dísztermében termében 2011. március 

24-én megtartott  képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint. 

 

Távol: Fodor Imre képviselő. 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből 

jelen van 6 fő. 

 

Napirend:  

 1. A Pusztatemetőben végzett fakivágás körülményeinek megtárgyalása 

               Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

     

 2. Beszámoló az Ősborókás Nyugdíjasklub munkájáról 

     Előadó: Kiss Sándorné, elnök 

   

 3. Beszámoló a Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért Közalapítvány munkájáról 

     Előadó: Sári Lajosné, a kuratórium elnöke 

 

4. A 2010. évi belső ellenőrzésekről szóló összefoglaló jelentés megtárgyalása 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

5. A 2010. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

6. A civil szervezetek támogatásáról szóló rendelet- tervezet megtárgyalása 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármesteri 

 

7. Rendeletek felülvizsgálata (Szociális, SzMSz) 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

8. Könyvtárban 4 órás álláshely létrehozásának feltételei 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

9. Az előző ülésen hozott határozatok végrehajtásáról 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

10. Egyebek.(bírósági ülnök jelölése, stb...) 

 

 

A képviselők a kiküldött napirendi pontokat 6 igen egyhangú szavazattal elfogadták. 
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1.napirendi pont tárgyalása: A Pusztatemetőben végzett fakivágás körülményeinek 

megtárgyalása. 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a március elején Tóth Zsolt 

szakértő elvégezte a felmérést, melynek eredményét most fogja ismertetni. 

 

Tóth Zsolt. Összességében egy méltó környezet kezd kialakulni a Pusztatemetőnél. Erdészeti 

szakmai munkát végzett a vállalkozó, kellő alapossággal jártak el a favágók. Az első lépés 

megtörtént és a többi lépésnek kell követni azt. Le kell cserélni az akácot egy oda illő, a 

pusztát jobban képviselő – fekete és fehér nyár, pusztaszil – gyorsan növő fákat kell ültetni. 

Közben mindig meg kell őrizni, hogy fával fedett terület legyen. A fakivágást végzőt meg 

kellene bízni, hogy szerezze be a telepíteni kívánt fát. A helyiek biztosan elültetik és 

gondozzák. Ha kívánják, kijelöli a helyet hová mennyi fát kell ültetni.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Nem volna célszerű egy tarvágással letakarítani az egész 

területet és úgy újra telepíteni? Nem lenne szebb? 

 

Tóth Zsolt: Amennyiben megszűnik a fa, akkor megváltozik a klíma és nagyobb gépi munka 

kellene. A tájképére ügyelni kell és mindig annyit kell ültetni mint amennyit kivágnak. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Az újra telepítés költségeit nem látta kimutatásban, ez nem 

volt a felkérésben? Úgy emlékszek, hogy a fakivágásban benne volt az újra telepítés is. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Igen volt róla szó csak a fa fajtákról nem. 

 

Blahó Sándor képviselő: A táblázatban nem érti a köbméter gally fák. 

 

Tóth Zsolt: Lemérte a tuskókat és kiköbözte. A tavalyi falopás értékét ebből levette, mivel 

nem a vállalkozó vitte el. A gallyfákat elégették, ami 5 cm alatti volt. Az égetés nyomati látta. 

Azt, hogy a gallyfákért ki kér pénz és ki nem azt nem tiszte vizsgálni. 

 

Blahó Sándor képviselő: A gallyfákat 5 cm alatti és 5000 Ft/m3-t kell fizetni érte. A gallynak 

is van értéke. 

 

Tóth Zsolt: Az 5 cm alatti fának nincs értéke. Egyes erdészeteknek ez a módszere, hogy fizetni 

kell a gallyfákért bárca ellenében, ez számviteli törvényt sért. Nem mindenütt kell fizetni érte.  

 

Manulek József: Tóth Zsolt szakértőt a polgármester vagy a jegyző vagy mindkettő bízta meg 

ezzel a munkával? 

 

Tóth Zsolt: Igen, mind ketten. 
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Manulek József: Az ülés előtt 5 perccel kapta kézhez ezt az anyagot, nem volt idő átnézni. A 

tevékenység eredménye a kimutatás szerint 198 e Ft? A falopás értéke annak idején fel lett 

mérve? A mértékéről nem kaptak tájékoztatást. 

 

Tóth Zsolt:Igen, történt felmérés, mert a polgármestertől kapott egy anyagot róla.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Kétszer történt falopás és mindkét esetben rendőrségi 

feljelentés is történt. 

 

Rakusz Julianna: Deák Ferenc utcánál is Ön volt a szakértő? Úgy ítélte meg, hogy betegek 

voltak a fák?  

 

Tóth Zsolt: A törzsükből nem tudta egyértelműen megállapítani, hogy betegek voltak-e, de 

már voltak benne korhadások. Belülről van amelyik teljesen korhadt, de kívülről még 

kihajthat. Vigyázni kell, mivel mindig az ingatlan tulajdonos a vétkes, ha baj történik.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A szakértő véleményét a kérdésekre adott válaszokkal együtt 

tudomásul veszi a képviselő-testület? 

 

Manulek József: Nem tudja elfogadni, mivel nem kapta meg időben az anyagot és nem tudott 

mögé nézni. 

 

Blahó Sándor képviselő: Nem minősül műemlékvédelmi területnek? A rom körül mekkora 

terület tartozik hozzá? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A földhivatali nyilvántartás szerint temető. A fal műemlék, 

tehát maga az épületet szokták műemlékké nyilvánítani, a terület temető. A tulajdoni lapon 

nincs feltüntetve, hogy mennyi az a terület ami a templomhoz tartozik mint műemléknek 

nincs védett távolsága. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: erre a szakértői véleményre várt a testület, nem tudja, hogy 

mi az, ami még szükséges lenne. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Azzal, hogy tudomásul veszik a Pusztatemetővel kapcsolatos 

szakértői véleményt, az információ áramlás nem fogn megszűnni, mivel a következő üléseken 

szóba kerül, hogy mennyi, milyen fák kerülnek elültetésre. 

 

Rakusz Julianna: Mennyi volt a kitermelés munka díja? A fa értékesítésre kerül, mi lesz a 

sorsa? 

 

Tóth Zsolt: Vizsgálta, a kivágott fák mennyiségét és a fakivágás és letakarítás költségét.  Az 

összes költség és a kitermelt fa értékének a különbözete a 198 e Ft.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: 198 ezer Ft egy része visszakerül pótlásra, ha a pótlás  

kevesebbe kerül, akkor a többit az önkormányzat számlájára befizeti a vállalkozó.  
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Manulek József: A baj az, hogy nem megfelelő módon kezdődött az egész fakivágás, nem 

kötöttek szerződést a vállalkozóval. Erről természetesen nem a vállalkozó tehet. Mi van a 

számlák mögött?  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A szakértői véleményt külön választaná attól, hogy nem történt 

írásba szerződés kötés. Nem vonja kétségbe egy szakértő véleményét, amit számokkal írt le. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Erről volt rendkívüli képviselő-testületi ülés is. Meg lett 

beszélve, hogy az előkészítésben hiba történt, nem kötelező, de lehetett volna írásba 

szerződést kötni. Most a szakértő véleményével rávilágított arra, hogy a kitermelt fa 

mennyisége a terület rendbetételével milyen arányban áll és kimutatta a 198 e Ft különbözetet. 

 

A képviselő-testület 4 igen 1 nem és 1 tartózkodással a szakértői véleményt tudomásul vette. 

 

 

2.Napirendi pont tárgyalása. Beszámoló az Ősborókás Nyugdíjasklub munkájáról 

Előadó: Kiss Sándorné elnök 

 

Manulek József képviselő: Nyugdíjas klubbal nagyon elégedett. Mindig takarékoskodnak. A 

rendezvényeken, ünnepségeken mindig színvonalas műsort adnak. Nagyon megköszöni a 

munkájukat. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Minden évben beszámolnak a munkájukról. Jogszabályi 

kötelezettség, mivel az önkormányzattól támogatást kapnak. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Hosszú ideje működik a klub és nagyon szép 

eredményeket érnek el különböző versenyeken, rendezvényeken. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A legaktívabb korosztály a nyugdíjasok. Minden rendezvényen 

részt vesznek. A környező községekben is szerepelnek és képviselik a községet.  

 

Kiss Sándorné elnök: Kiegészíti a beszámolót azzal, hogy bejegyzett szervezet lettek, az 

adószám folyamatban van. Bíznak a további támogatásban. Szeretnének több asztal a 

díszterembe, mert az összejövetelek alkalmával már kevésnek bizonyult, ami van.  Ami a 

takarékosságukat illeti, elmondja, hogy nem mertek költeni, mivel megkapják az adószámot, 

bankszámlát kell nyit és kell hozzá pénz. A nyugdíjasok is adnak hozzá pénzt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Mennyire aktívak az új nyugdíjasok? 

 

Kiss Sándorné elnök: Próbálnak mindig új tagokat toborozni, most 2 új tag van, akik jól érzik 

magukat a klubban. 

 

Földvárszki József tag: Megköszöni a dicsérő szavakat. Megpróbálnak újakat tanulni és 

próbálni szeretnének, de nincs hely, ahol elférnének kényelmesen. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Nem egyszerű a kérdés. Szó volt róla, hogy egy házat 

vennének, „civil”házat, ahová bármikor mehetnének próbálni. Addig, amíg nincs rá pénz a 

dísztermet lehet igénybe venni. A konkrét javaslatokat várja a nyugdíjasoktól is. 

 

Manulek József képviselő: Az iskolában nincs olyan hely, terem ahol összejöhetnének? 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 9/2011(III.24.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának képviselő-

testülete megtárgyalta az Ősborókás Nyugdíjasklub 

beszámolóját és azt elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a Csévharaszt gyermekeiért, Ifjúságáért Közalapítvány 

munkájáról 

Előadó: Sári Lajosné a kuratórium elnöke 

 

Manulek József képviselő: Ez az alapítvány nagy kincs. Minden pályázaton részt vehetne 

ebben a formában és ezt hiányolja. A pénztári egyenleggel kapcsolatban kérdezi, hogy az 

egyéb támogatásnál van hiányérzete. Az önkormányzatnak van egy 800 e Ft-os támogatása. 

Ezt mire használták fel. Van az összes kiadás és összes bevétel és mínusz jön ki. Ez miből 

adódik? 

 

Sári Lajosné kuratórium elnöke: Pályázatot adtak be játszótérre. Erre még válasz nem 

érkezett. Azért adta be az alapítvány a pályázatot, hogy az áfát vissza lehessen fordítani. A 

800 e Ft-ot futó pályára költötték az iskolában. Eddig az áfát vissza lehetett igényelni, most 

már nem lehet. Mikor megalakult az alapítvány 200 e Ft-ot kellett betétbe tenni, de nem 

lehetett kivenni, mert akkor megszűnik az alapítvány. Ennek a kamata nincs benne a pénztári 

elszámolásban. Az elszámolásokat 3 külsős tag ellenőrzi. 

 

Manulek József képviselő: Akkor az önkormányzat, hogy tudja támogatni az alapítványt, ha 

nem lehet az áfát vissza igényelni? 

 

Sári Lajosné kuratórium elnöke. Az utóbbi években mindig 200 e Ft-ot kapott az alapítvány 

az önkormányzattól, amit kiosztott a tanulók támogatására.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Megköszöni a gyerekek nevében az alapítvány 

támogatását. 
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Naszvadi Sándorné képviselő: Az alapítvány anyagilag támogatja a csévharaszti ifjúságot. A 

pénz jó helyre került. Az adók 1%-ából sajnos kevés bevételük van. Megköszöni Sári Lajosné 

munkáját, amit 1997-től végzett. 

 

Sári Lajosné kuratórium elnöke: Nagyon szerette és szívesen tette a dolgát, mivel mindig jó 

tagokkal volt körül véve. 

 

Manulek József képviselő: Javasolja, hogy a netre kerüljön fel, hogy milyen célra lehet 

támogatást kapni az alapítványtól.  

 

A képviselő-testület 6 igenszavazattal meghozta az alábbi határozatát:   

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 10/2011.(III.24.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete 

megtárgyalta a Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért 

Közalapítvány munkájáról szóló beszámolót és a szóbeli 

kiegészítésekkel együtt elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester megköszöni Sári Lajosné 1997 óta végzett példamutató 

munkáját kuratórium elnökeként. Változó összetételű volt az évek során a kuratórium tagsága. 

Most elköltözött és nem tudja tovább ezt a tisztet betölteni. Javasolja a képviselő-testületnek, 

hogy a kuratórium vezetőjének lemondását április 30-i hatállyal fogadja el. Az áprilisi ülésen 

kerül megválasztásra az új elnök. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 11/2011.(III.24.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

Sári Lajosné kuratórium elnökének lemondását 

tudomásul veszi. 

Megbízza a polgármestert, hogy a következő ülésre 

tegyen javaslatot az elnök személyére. 

 

Határidő: április 30. 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 
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Szünet 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a szünetben Gerstenmayer 

Dániel helyi lakos megkereste és most szeretne szót kapni. 

 

Gerstenmayer Dániel: A régi foci pályán szeretnének hétvégeken focizni. Szeretne engedélyt 

kérni a pálya rendbe tételére. 50m2 füvet kell felszedni, hengerezni kell és locsolási lehetőség. 

Kezdetben kispályás foci lenne majd ősszel nagy pályán lenne. 

 

Blahó Sándor képviselő: A falu érdeke is, hogy rendbe legyen téve a pálya. A régi kút nem jó, 

mert a gyerekek tele dobálták mindennel. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Locsolást meg kell beszélni. 

 

Gerstenmayer Dániel: Igény van nagy pályás focira is. Az öntözést és a világítást is meg kell 

oldani az esti edzések miatt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Erre később kell visszatérni, mivel a költségvetés most ezt nem 

teszi lehetővé. A fenntartási költsége is jelentős lenne. Több millió forint a világítás, víz. A 

kispályás foci mehet, csak a környező lakókat ne zavarja. 50 m2 területet rendbe teszik, azt 

megköszöni az önkormányzat. Sportegyesület fenntartása a jelentős kiadással jár. Régen is 

azért szűnt meg, mivel az önkormányzat nem tudta támogatni. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Sport egyesület megalakulását fontosnak tartja, mivel a 

sportegyesületek ez évben is sok támogatásra pályázhattak. 

 

Manulek József képviselő: Beszélgetés szinten vállalkozókat, szponzorokat is lehetne keresni. 

 

 

4.napirendi pont tárgyalása: A 2010. évi belső ellenőrzésekről szóló összefoglaló jelentés 

megtárgyalása: 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Monori Kistérség kötött szerződést a belső ellenőrzést végző 

céggel. 2009-ben döntött a testület a 2010 évi belső ellenőrzési tervről. Célja, hogy a 

hiányosságokra felhívja a figyelmet. 

 

Manulek József képviselő: Érthetetlen számára, hogy a belső ellenőrzés nem tárt fel olyan 

dolgokat, melyek a kintlévőségekre vonatkozna. A tartozásokra vonatkozóan milyen kérdései 

voltak az ellenőrnek, milyen beszélgetés volt a polgármester, jegyző és ellenőr között? 

Veszteség érheti az önkormányzatot és a csévharaszti lakosokat. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Amiket meg kellett vizsgálni minden településen egyforma 

metodika szerint végezték el. Nyilvántartási, adminisztratív hiányosságokat tárt fel. A vizsgált 

intézményeknél nagyobb hibát nem tártak fel. Amikor jöttek bejelentkeztek a jegyzőnél és a 

tárgyalóban a bekért iratokat ellenőrizték. 
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Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A vizsgálat megkezdése előtt közlik a vizsgálati 

programot, milyen iratokat kérnek be, megbízó levéllel jönnek. Pénzügyi területen tényeket 

vizsgálnak. Tényeket rögzítenek, javaslatokat tesznek. Szigorú szabályai vannak a belső 

ellenőrzésnek. Jelentős csökkenés volt az adó területén. Amikor az intézmény megkapja a 

megállapításokat tartalmazó jegyzőkönyvet, akkor azt elfogadja vagy nem. Eszmecsere 

folytatása nincs, a jegyző nem is befolyásolhatja az ellenőröket. Kétévente utóellenőrzés van. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 12/2011.(III.24.)számú határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő 

testülete megtárgyalta a 2010. évi belső ellenőrzésekről 

szóló összefoglaló jelentést és azt elfogadja. 

 

Megállapítja, hogy a TÖKT keretén belül végzett 

ellenőrzések megfelelő hatékonyságúak, a költségvetési 

szervek vezetői részére megfelelő kontrollt és 

információt biztosít. 

 

Felhívja a költségvetési szerv vezetőinek figyelmét, hogy 

az intézkedési tervet minden esetben készítsék el és 

juttassák el a belső ellenőrzési vezető részére. 

 

Határidő: folyamatos ill. értelemszerűen. 

Felelős: képviselő-testületi 

             intézményvezetők 

 

 

 

5.napirendi pont tárgyalása: A 2010. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

 Előterjesztő: Mocsáry Balázs polgármesteri 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A zárszámadás beadása előtt van lehetőség még a költségvetés 

módosítására. Erre azért van szükség, mivel az állami támogatások sokszor december végén 

kerülnek kiutalásra és annak átvezetése időt igényel. Ez a módosítás tartalmazza az előző 

módosítás óta a költségvetést érintő képviselő testületi határozatokat is. A teljesítés és 

tervezés között ahol túlzott differencia mutatkozott, annak a módosítására is most kerül sor.  

Saját hatáskörben szakfeladaton belüli átcsoportosítást hajtottak végre. Összességében 

elmondható, hogy a 298.361 e Ft bevételre és  310.715 e Ft kiadásra kerül módosításra , ebbe 

van 12.354 e Ft forrás hiány ami nem más mint a 2009. évi pénzmaradvány, amit a 

zárszámadással lehet felosztani, akkor a bevétel kiadás számszakilag meg fog egyezni.  

 

Naszvadi Sándorné pénzügyi bizottság elnöke elmondja, hogy a pénzügyi bizottság 

megtárgyalta a 2010. évi költségvetés módosítását. Számszaki megegyezés van, a központi 
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változások és a saját hatáskörben hozott határozatok átvezetése történt meg. A bizottság a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2011.(III.25.) számú rendelete 

a 2010. évi költségvetésről szóló 2/2010.(II.12.) számú rendelet  módosításáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

6.napirendi pont tárgyalása: A civil szervezetek támogatásáról szóló rendelet-tervezet 

megtárgyalása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A költségvetés tárgyalásakor merült fel az igény, hogy a 

képviselő-testület alkosson rendeletet, hogy a civil szervezetek pályázattal jutnának az 

önkormányzat támogatásához. Ebben az évben április 30-ig a következő években március 30-

ig lehetne benyújtani a pályázatukat megfelelő tartalommal. Korábban a költségvetésben 

meghatározott pénz keret kerül felhasználásra a pályázók között. A végleges döntést a 

képviselő-testület hozza meg. Úgy került megalkotásra, hogy mindenki tudjon pályázni, csak a 

csévharaszti lakosok javát szolgálja. Nem feltétlenül szükséges, hogy csévharaszti bejegyzett 

szervezet legyen, csak a tagok között legyenek helyiek.  Természetesen ezen évente javítani 

lehet, hogy a végső formáját elnyerje. 

 

Manulek József képviselő: Ügyrendi bizottság megtárgyalta. Hiányolja, hogy nem látja a 

működő egyesületek nevét. Az 1 § (1) bekezdésénél kiegészítéssel élt a bizottság: ….” feltéve, 

ha a civil szervezet  75%-a csévharaszti lakóhellyel rendelkezik”. Azért javasolta a bizottság, 

hogy akik olyan szervezetbe tömörültek, hogy nem csévharaszti lakosok, de itt 

tevékenykednek, ösztönző legyen számukra, hogy helyi gyerekeket léptessenek be, hogy elérje 

a 75%-ot. Csévharaszti gyerekekre költődjön a csévi adófizetők pénze. A helyi gyerekeket 

nagyobb arányba kell megnyerni a szakosztályoknak. Ez nem azt jelenti, hogy ezen ne lehetne 

évente változtatni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Olyan arányban kapná a támogatást amennyi a csévi? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Birkózók és a sportgimnasztika esetében lehet gond a 75%-kal. 

Ha a Monori Sport Egyesület pályázhatna csak, akkor a 75%-ot nem lehet elérni, mert a 

gyerekek létszáma nem annyi. Nem is lenne szerencsés, mivel akkor a támogatás bekerül a 

nagy kalapba és abból minden gyerek részesül, nem csak a cséviek. Ezt kivédendő került be a 

rendelet tervezetbe a 2.§ c. pontja hogy jogi személyiséggel nem rendelkező civil közösség is 

pályázhat. Kockázatosnak tartja az 1 §. kiegészíteni a 75%-kal. 

 

Manulek József képviselő: Mivel nem zárja ki a 75% a polgármester által elmondott csoportot, 

továbbra i helytállónak tartja. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Ha csévharaszti gyerek olyan egyesületben van, amelyikben 

más településekről is vannak gyerekek, akkor hogy fogjuk őket támogatni. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A bizottságnak ezt a módosító javaslatát nem támogatta. 

A magyar jog csak a pozitív diszkriminációt alkalmazza. Minden képviselő helyismerettel 

rendelkezi, a benyújtott pályázati mellékletben benne lesz, hogy kik és hány fő kéri. Csak úgy 

lehet pozitívan diszkriminálni, hogy előnyben részesülnek a csévharaszti többségű 

szervezetek. 

Nem hiányos a rendelet mivel nem köteles a megalakult egyesület bejelentkezni az 

önkormányzatnál. Ha támogatást akarnak, akkor be kell jelentkezniük. Eddig a polgárőrök, 

cséfe és a Nyugdíjasklub jelentkezett, de tudjuk hogy sokkal több civilek közé tartozó és 

egyéb szervezetünk van. Pl: Közalapítvány, birkózók, sportgimnasztika, foci-suli, egyház,  

nőegylet, diák szervezet, szülői munkaközösség. 

 

Orosz Csaba helyi lakos: Egyetért azzal, hogy diszkrimináció ne legyen benne. A 

pontszámítást össze lehet úgy állítani, hogy hány csévi van benne. Ne legyen diszkriminatív 

azok részére sem, akik egyesületbe lettek kényszerítve. Nem érti a rendeletben a civil 

szerveződés fogalmát. Most van a Cséfe, Alapítvány és a sport egyesület, aki akar rendezvényt 

szervezni az kérje valamelyik egyesület elnökének segítségét és úgy a civil szerveződés is 

fellendülhet. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A bejegyzett egyesületek így máshol is pályázhatnak ez előnyt 

jelent nekik. Ezzel a rendelettel nincsenek kizárva, hogy utána rendezvényre kérjenek pénzt. 

Legyen tág ez a pályázati lehetőség. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő:A tervezetben egyértelműen benne van, hogy a tevékenységnek 

Csévharaszt javát kell szolgálnia, a 3 §.d) szerint a  kirándulások költségeihez is adható 

támogatás, tehát a nyugdíjasok is pályázhatnak erre. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A költségvetésbe úgy lett betervezve 700 e Ft, hogy abból egy 

induló összeget kapnak szervezetek, amíg nincs pályázat, utána a többire meg pályázni lehet. 

A költségvetésbe egy keret összeg lett betervezve. Április 30-ig lehet pályázni, elbírálják és az 

egész éves programra megkapják az összeget. Az egyesület a megkapott pénzt az számviteli 

előírások szerint számolja el. A nem bejegyzett szervezet, az a költségeket számlával igazolja 

meghatározott időpontig. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Működésre csak azok pályázhatnak, akik bejegyzett civil 

szervezet, de nem lettek kizárva a programok pályázatából sem. A bejegyzettek kedvezőbb 

módon tudnak elszámolni, ráérnek az év végén, saját nevükre kiállított számlával. A nem 

bejegyzett szervezet a program megvalósulása után 30 napon belül a hivatal nevére szóló 

számlával számol el. A létszámmegkötés az elszámolás ellenőrzésekor is problémát okozhat. 

 

Manulek József képviselő: Nem ért egyet a jegyzővel, mivel a pályázat kiírása után lecsökken 

a létszám a pályázati pénzt a pályázat benyújtásakor létező létszámra szól. Van e 

Csévharaszton bejegyzett vadásztársaság, ha igen pályázhat? 
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Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Csévharaszt közigazgatási területén öt vadásztársaság 

van, különböző működési formában. A célok között nem szerepel a vadgazdálkodás.  Nem 

pályázhatnak. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Csak a formája változik meg a támogatásoknak. Eddig is a testület 

döntötte el az támogatások összegét, ez most is így lesz csak pályázati formában. Az 

önkormányzatnak több pénze nem lesz. 

Damner Erzsébet könyvtár vezető: Közösség fejlesztő hatásának kellene jobban 

megnyilvánulnia. Nem lehetne beletenni, hogy pályázni lehet a Magyar Kultúra Napjára? Az a 

baj, hogy nagyon széles a skála, egy adott ünnepre kellene, vagy egy falunapra. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Benne van a 3 §. (2) bekezdésben. Aki pályázik, az végig 

gondolja, hogy egész évben milyen programokat fog szervezni és úgy állítja össze, hogy a 

következő pályázatig a pénze elég legyen. 

 

Orosz Csaba helyi lakos: Az alpolgármester mondta, hogy a költségvetésben elfogadásra kerül 

az egyesületek pénze. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A már eddig  kiadott összegen felüli részre kell pályázni. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Céltartalékba van téve az összeg. Minden évben a 

költségvetésben egy keretet hoznak létre. 

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosító indítványt, hogy az 1 §. (1) 

bekezdése egészüljön ki „feltéve, ha a civil szervezet 75 %-a csévharaszti lakóhellyel 

rendelkezik” 

 

A képviselő-testület 1 igen 4 nem szavazattal és 1 tartózkodással a módosítást nem fogadta el. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

4/2011. (III. 25.) számú rendelete  

a civil szervezetek támogatásának rendjéről 

 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

7.napirendi pont tárgyalása: Rendeletek felülvizsgálata (Szociális, SzMSz) 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

  

 a.)Szociális rendelet 
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Mocsáry Balázs polgármester: Szociális rendelet a jelenlegi hatályos kiküldésre került és a 

módosítás dőlt betűkkel lett szedve. Lehet még módosító indítványokkal élni és el lehet 

halasztani a következő ülésre a döntést. 

 

Manulek József képviselő: Az ügyrendi bizottság megtárgyalta és javasolja, hogy a jegyző a 

májusi ülésre dolgozzon ki egy teljesen új szociális rendeletet. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Egyetért vele, mivel már sokszor lett módosítva az alap 

rendelet. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: április 30-ig írásban kéri a módosító javaslatokat. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 13/2011.(III.24.) számú határozata: 

Csévharaszt  Község Önkormányzat Képviselő-

testülete felkéri a jegyzőt, hogy a májusi ülésre 

egy teljesen új, egységes szociális rendeletet 

készítsen elő. 

 

Határidő: május 

Felelős: jegyző 

            polgármester 

 

 

 b.) SzMSz 

 

Manulek József képviselő: Az ügyrendi bizottság javasolja 2 fő jegyzőkönyv hitelesítő 

kerüljön be az SzMSz-be. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: jogszabály alapján Közigazgatási Hivatal helyett 

Kormányhivatal kerül a 27.§-a. Ha a hitelesítőket elfogadják, úgy az érinti a 15 - 16. §. is. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A 27 §. kiegészítésre került a két hitelesítővel, akkor a 15 §. is 

ki kell egészíteni azzal, hogy a polgármester javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőre” 

27 §. (2) bekezdése szerint A képviselő-testületi ülések jegyzőkönyvét a polgármester, jegyző 

valamint a 2 hitelesítő írja alá. 16 §. is érinti, az  (1) bekezdés az alábbaik szerint módosul. „A 

képviselő-testület az előterjesztett napirendi javaslatokról és jegyzőkönyv hitelesítőkről vita 

nélkül egyszerű szótöbbséggel dönt.” 

Javasolja, hogy a 14 §. úgy kerüljön módosításra, hogy „ zárt ülésről hangfelvétel készítését 

polgármester engedélyezheti”. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Ne készüljön hangfelvétel a zárt ülésről. 
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Manulek József  képviselő: A saját diktafonját vissza tudja hallgatni és ellenőrizni tudja, hogy 

a jegyzőkönyv azt tartalmazza, ami elhangzott az ülésen. Készüljön, de kerüljön ki. Vállalja 

érte a felelősséget, hogy nem megy ki. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: szavazásra teszi fel a módosító indítványokat: 

15 §. (2) bekezdés b) pont: „…2 fő jegyzőkönyv hitelesítő”: 6 igen szavazat. 

16 §. (1) bekezdés :”A képviselő-testület az előterjesztett napirendi pontokról és a 

jegyzőkönyv hitelesítőkről vita nélkül dönt”: 6 igen szavazat. 

27 §. (2) „A képviselő-testület ülésének jegyzőkönyvét a polgármester és a jegyző írja alá, 

valamint a két jegyzőkönyv hitelesítő. A jegyzőkönyvet, az ülést követő 15 napon belül a 

jegyző köteles megküldeni a  helyi önkormányzatok törvényességi ellenőrzéséért felelős 

szervnek. A nyílt ülés jegyzőkönyvének másolatát a könyvtárba is el kell helyezni, illetve 

elektronikusan Csévharaszt honlapján is meg kell jelentetni.”:6 igen szavazat. 

14.§ (4) bekezdés: „A zárt ülésről hangfelvétel készítését a polgármester engedélyezheti”: 4 

igen 1 nem szavazat és 1 tartózkodás. 

 

A képviselő-testület 5 igen és 1 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2011. (III. 25. ) számú rendelete  

az önkormányzat és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

5/2003. (IV.13.) számú rendelet módosításáról 

  

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

Blahó Sándor képviselő kérdése, hogy a képviselők a nyílt ülés hangfelvételébe bele 

hallgathat? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Igen. 

 

 

8.napirendi pont tárgyalása: Könyvtárban 4 órás álláshely létrehozásának feltételei 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Manulek József képviselő: A levezetésből maximálisan kiderül a jegyző ellenkezése. Az 1997. 

évi törvény értelmében a könyvtári ellátás kötelező. Nem érti a jegyzőt a foglalkoztatásra 

vonatkozó variációit. Azt gondolja, hogy nevezett személy nem is ragaszkodott a 4 órás 

munkaviszonyhoz. A helyettesítést meg lehet oldani, ha eddig meglehetett oldani, vagy eddig 

az törvénytelen volt? Ha 4 órás lenne, befolyásolná az ápolási díját. Úgy látja, hogy ha a 

könyvtárat lehetne bővíteni a nyitva tartás és látogatottság is nőne. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez egy nem részre hajló előterjesztés. Az összegzésből az derül 

ki, hogy a 4 órás státusz nem indokolt a könyvtárban. 
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Naszvadi Sándorné képviselő: Ha az önkormányzat gátolná a könyvtár, kultúra fejlődését, 

akkor az önkormányzat nem biztosítana ekkora összeget a támogatásra, fejlesztésre. Onnan 

indult el a dolog, hogy a helyettesítést meg kell oldani a törvényi feltételeket megkeresve. A 

rendkívüli 1-2 nap szabadság ideje alatt a zárva tartás nem okozott eddig sem gondot. Ha 

betegség áll be, akkor az önkormányzat megbízási szerződéssel oldja meg a helyettesítést. 

Gondoskodjon továbbra is a munkáltató róla.  Ha a törvény szakembert ír elő, akkor olyat kell, 

de úgy véli, mint magán ember nem kellene, hogy értsen a számítógéphez, megbízható legyen. 

Nem indokolt egy főállású és egy 4 órás státusz a könyvtárban. A civil szervezet Cséfe, iskola 

is besegít a rendezvények szervezésében. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Egy éve pályázott az intézményvezető erre a tisztségre, 

akkor még 5 pályázó volt. Most az egészségi állapotára hivatkozott. Amikor pályázott nem 

tudta mivel jár ez a feladat? Ha nem bírja, mondjon le a vezetői pótlékról és 4 órást vegyen 

fel. Ne verjék az önkormányzatot plusz költségbe. Mindenütt visszaszorítás van. A társadalmi 

munkát ne keverjük össze a könyvtári munkával. 

 

Anka Béláné: Nem keresett munkát, ugyanúgy segít a könyvtárban, mint eddig. Délutánonként 

be tud segíteni. A helyettesítést el tudja vállalni. Nem akar senkit sem megfúrni. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Tudomása szerint a Kanczler Klára fel lett kérve 

helyettesítésre. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Erzsike írásban jelezte, hogy szabadságra kíván menni. 

Megpróbálta a helyettesítést megszervezni. A községben van olyan személy, Kanczler Klári 

aki népművelői végzettséggel rendelkezik. Előtte az Erzsikével nem beszélte meg, nem 

egyeztetett a konkrét személyt illetően. Erzsike úgy gondolta, hogy ez a helyettesítés még sem 

olyan egyszerű, mivel sok könyv van, és olyan személlyel próbálja megoldani a helyettesítést, 

akire rá meri bízni a könyveket, akiben megbízik. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Kanczler Klári azt mondta, hogy az Erzsike hozzá állása 

szóra sem méltatható, olyan lekezelő stílusban beszélt vele, hogy Ő ezek után nem kíván a 

könyvtárban helyettesítést végezni. 

 

Damner Erzsébet könyvtáros: Köszöni szépen jó egészségben van, tele van erővel, energiával. 

Eljár továbbképzésekre. Amikor megpályázta ezt az állást azt írta a pályázatába, hogy fejlődni 

fog a könyvtár. A gyerekek az interneten játszanak. Felajánlotta az iskolának, hogy 

működjenek együtt a pedagógusok is bemehetnének a gyerekekkel a könyvárba és adhatnak 

olyan feladatot a gyerekeknek, hogy használják a könyvtárat. Helyettesítés eddig szokás rend 

alapján történt. Meg volt oldva. Most intézményvezető lett és az államháztartási törvény 88.§-

a leírja, hogy mit és hogyan kell dolgoznia. SzMSz leírja, hogy a képviselő-testületi tagoknak 

köteles adatot szolgáltatni. Beteg testvéréhez kívánt menni, írásban beadta kérelmét a 

polgármesternek. A kérelmében oda írta, hogy az eddigi helyettesítő nem tudja vállalni, de 

Anka Bélánéval meg tudja oldani. Március 5-én családi rendezvény volt. Ekkor Anka Béláné 

helyettesíthette, kedden 6-án is, jegyzőkönyvet megírták az átadásról. A KOS bizottság elnöke 

aláírta a jegyzőkönyvet. Szerdán még nem kapott választ a polgármestertől. Írt egy eamilt, 

csütörtökön alapítványi ülésen volt, akkor azt mondta neki, hogy pénteken választ ad. A 
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polgármester akkor azt mondta, hogy Kanczler Klára fogja helyettesíteni. A polgármester 

tudja, hogy Klárival nem tud együtt dolgozni, már többször próbálta. Intézményvezetőként 

nem tudta elfogadni. 2007-be került elfogadásra a könyvtár vagyon szabályzata, az 

intézményvezető anyagilag felelős. Volt rá példa, hogy ment dolgozni és a könyvtár teljesen 

nyitva volt, mert dolgoztak ott az emberek – amiről nem is tudott. Használják a könyvtár 

kulcsokat, aki akarja. Akkor minek a szabályzat. Mondta a polgármesternek, hogy a teljes 

körű leltárat megcsinálja, -ha adnak hozzá embert- és úgy átadja Klárikának a könyvtár 

kulcsait.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A munkáltató gondoskodik a helyettesítésről, ha beteg, 

ha szabadságra megy a dolgozó. Az felháborító, hogy rosszat feltételez a könyvtáros valakiről  

- akit a munkáltatója oda rendelt és képzett szakember - és jegyzőkönyvileg nem adja át a 

kulcsokat, de másnak átadja, és olyannal íratja alá, akinek nincs felhatalmazása. Erre nem is 

lehet szavakat találni. A munkáltató döntött a helyettesítőről, hogy a munkavállaló 

megkaphassa a szabadságát, ugyan akkor az intézményvezető megtagadta a kulcsok átadását? 

Az intézményvezető feltételezi, hogy Klári elviszi a könyveket? 

 

Damner Erzsébet könyvtárvezető: Nem, csak a törvényt szeretné betartani. 

 

Manulek József képviselő: A munkáltató gondoskodik a helyettesítésről, de az 

intézményvezető feje felett ne nyúlkáljon át. Az egy bizalmi dolog, hogy ki helyettesítse. 

Miért nem lehetett az Ankáné? Az intézményvezető jelölje meg, hogy kivel akarja a 

helyettesítést megoldani, a munkáltató fogadja el.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem átnyúlkálásról van szó, mert ez a polgármester hatásköre. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: „Akiben megbízik, annak adja át és leltározzanak le.” Ezt egy 

kicsit túlzásnak tartja, mert rendkívüli esetben ki fog leltározni egy hétig? Ha aláírja 

büntetőjogi felelőssége tudatában felelősséget vállal az itt található könyvekért, két tanú 

aláírja, már megfelel. Hosszabb távon legyen megoldva, de egy-két nap nem gond, ha be van 

zárva a könyvtár. Ez egy teljesen jól működő könyvtár, maximálisan megfelel az igényeknek. 

Onnan kellett volna indulni, hogy akar-e a testület egy státuszt vagy sem. 

 

 

 

9.napirendi pont tárgyalása: Az előző ülésen hozott határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Költségbe kerül az automata. Nagy közbeszerzési eljárást 

kellene lefolytatni, bankot váltsunk. Nem lenne elég, hogy 2-3 bankot megkeresünk 

árajánlatra. Ennek a forintális részét a következő ülésen mondani fogja.  

 

 

10.napirendi pont tárgyalása: Egyebek (Bírósági ülnök jelölése, stb..) 

   Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 
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A.) Bírósági ülnök jelölése 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy bírósági ülnök jelölésére van lehetőség. Kérte a 

képviselőket, hogy amennyiben tudnak 35 évet betöltött, büntetlen előéletű, magyar 

állampolgárságú személyt, aki szeretne bírósági ülnök lenni, azt jelezzék. Ha nincs, akkor nem 

jelölünk ülnököt. 

 

  

B.)  Zavaró állomás 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A zavaró állomást mikor látogassák meg? Konkrét időpontot 

kér. 

 

Manulek József képviselő: Van értelme? Már mindent eltakarítottak. 

 

Blahó Sándor képviselő: A rendkívüli ülésen már volt róla szó, hogy milyen tevékenység 

folyik vagy folyt ott. Írásban kéri a választ. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nincs akadálya az írásban történő válasznak. 

 

Manulek József képviselő: Rendkívüli ülésen kért 15 napon belül írásban válaszokat a 

kérdéseire, de a mai napig nem kapott választ. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A képviselő 2 jogszabályt kért, azt meg is adta. Fás szárú 

növényeket, személyiségi jogok, személyi anyagok kezelése. Ha nem tudott volna válaszolni, 

akkor ő kérhette volna a 15 napos határidőt. Az önkormányzati törvény szerin önkormányzati 

ügyekben lehet a jegyzőhöz kérdést feltenni, interpellációt előterjeszteni.  

 

Manulek József képviselő: Nem interpellálás. Interpelláció a képviselő testületi ülést 

megelőző 12 óra.   15 napon belül kéri írásban a választ. 

 

Blahó Sándor képviselő: Csillag sarok ügye hol tart? A gyerekek közlekednek reggel az 

iskolába és az autók igen csak figyelmetlenül mennek. Ady-Rákóczi-Iskola utca nagyon 

szemetes. Kukákat kellene kitenni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Tudomása szerint a körzeti megbízott és a polgárőrség között 

már folytak tárgyalások ez ügyben. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Kossuth L. utca bejárása megtörtént, aszfaltozás? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A bejárás tavaly megtörtént, kátyúzás folyik, de másra nem 

tettek ígéretet. A Petőfi S. utcát is kátyúzni kell. Az önkormányzat a következő hónapokban 

végzi el.  
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Manulek József képviselő: Csillag sarki buszmegálló nagyon szemetes és hiányzik egy léc is. 

Arany János utca csatorna fedelek labilisak. Az Arany J. utca elején a szennyvíz bugyog fel, 

ezt már többször jelezte.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Köválnak kell jelezi a hibát. 

 

Blahó Sándor képviselő: A Dózsa-Arany kereszteződésnél ismétlődő hiba ez a csatornánál, 

tud róla a Kövál, de csak felületes munkát végeznek.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: A temető felé is kell kátyúzni, mert katasztrofális az út. A 

buszmegállók teljesen tele vannak ragasztgatva, büntetni kellene őket. 

 

Orosz Csaba helyi lakos: Interneten olvasta a Kincstár beszámolójában, hogy valami 

fémkereskedéssel foglalkozó cég volt a Bm területén. Röntgen gépek szétszedése is szóba 

került, ez már hulladékkezelés. 

2005-ben elnyerte a pályázatot Vectrafém kft. Balázs János volt az ügyvezető. 2008-ban 

veszélyes hulladék és nem veszélyes hulladékkal egészítették a tevékenységét, nem veszélyes 

hulladék bontására is. Erről bejelentési kötelezettsége lett volna. Ez iparűzési adó alá esik, ide 

nem fizetett semmit. Jegyző kezdeményezze az elmaradt bejelentési kötelezettséget és az 

elmaradt iparűzési adó beszedését. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Amikor kint voltak februárban, a Vagyonkezelő Zrt.  

tájékoztatása szerint a Kincstár raktározásra kötött szerződést. Fém, de környezetre nem 

veszélyes kórházi fémeszközökről kapott tájékoztatást.   

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Biztos, hogy ez a tevékenység itt folyt? Az önkormányzatnak 

nem volt érdeke, hogy az internetről lehívja az információt? 

 

Blahó Sándor képviselő: Honnan tudta a jegyző, hogy februárban megszüntette tevékenységét, 

ha nem volt bejelentve. A gépek sugároznak. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A cég nevét nem tudta eddig. Írásban nem jelentették be, ha 

van lehetőség arra, hogy iparűzési adót visszamenőlegesen behajtani, annak utána néz.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Maga a röntgen gép nem sugároz.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A raktározás nem bejelentés és nem telepengedély  

köteles, de ez a körzetközponti jegyző feladata. Írásbeli nyilatkozatot kérhetünk a Kincstár 

jogutódjától, illetve a megnevezett két vállalkozótól utólagos bevallást kérhetünk. A tornyok 

bontásának engedélyezése nem a helyi jegyző hatásköre. Környezetvédelmi hatósági eljárás 

ezzel kapcsolatban elindulhat.  

 

C. Közmeghallgatás 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A közmeghallgatás tervezett időpontja április 11-e 18 óra. 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 14/2011.(III.24.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

közmeghallgatást tart 2011. április 11-én 18 órakor a 

Díszteremben. 

 

Határidő: április 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

 

 

 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, bejelentése nem volt, az ülés a továbbiakban zárt 

ülésként folytatódott. 

  

 

 

k.m.f. 

 

Mocsáry Balázs      Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester         jegyző 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


